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Pan

Eugeniusz Kondracki
Prezes Polskiego
Zwiqzku Dzialkowc6w

Z ogromn4 przykroSci4 muszq stwierdzii, i2 iestem zaskoczona stanowiskleln

Prezydium Krajowej Rady PZD z 2l rnarca br.; moja interpclacia (nr 1630) nie dotyczy
dzialalno5ci Polskiego Zwiqzku Dzialkowc6w, Zwrqzek nie jest jej ani adresatern, ani stron4.

Moja interpelac.ja w 2adny'rn przypadku nie neguje, ani nie prilbuje podwaZac

rozwiqzafi ustawy z l3 gnrdnia 2013 roku o rodzinnych ogrodach dzialkowych, a dolyczy
kwestii bezdomnoSci os6b eksmitowanych.

W interpelacji zwracam siq do przedstawioieli rz4du RP z zapytaniem o stan regulacji
prawnych dotyczqcych osa)b cksmitowanych z ogrod6w dzialkowych. Pytam siq czy i.lakie
dzialania ,,oslonowe" wobec nich podejmujq organy administracii pafistwowe,j

i samorzqdowej, czy nie powinno przystugiwa6 iln prawo do lokalu socjalnego ora7. c7.y

eksmisja wobec os6b, kt6re przestaly lamai prawo jest konieozna.

Bylabym wdziqczna, aby spowodowal Pan zaprzestanie wysylania do rnnie listow
i stanowisk organ6w ['ZD, w kt6rych ocenia siq oraz interpretuie - niezgodnie z rnojq intencjil

- zapy tania posla naSejm RP skierowane do ministr6w rz4du RP, a kt6re nie dotyczq
dzialalno6ci Polskiego Z,wi4zku Dzialkowctiw, ani przyszkrSci Rodzinnych Ogrodciw
Dzialkowych.

Jestem przekonana, i2 problem bezdomnoSci os6b eksmitowanych, tak2e z ogrod6w
dzialkowych, istnieje. Oczekujq i bardzo liczE na wsp6lpracq ozlonkow i dz.ialaczy Polskiego
Zwiqzku Dzialkowcow w tej sprawic.
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Do wiadomo(ci:

l. Andrzej Adamczyk - Minist€r Inliastnrknrry i Budownictwa

2. El2bieta Rafalska' Minister Rodziny. Pracy i Polityki Spolecznej

3. Adam Bodnar Rzecznik Praw Obvwatelskich


